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Vážení spoluobčané, 

 

vzhledem k množícím se dotazům, které vzešly z článku uveřejněného na informačním kanálu 

obyvatel Stráže nad Nisou  PRO STRÁŽ – „Autobus 23 a 30 pravděpodobně skončí!“, bych 

si dovolila se oficiálně vyjádřit za Obec Stráž nad Nisou. 

Obsah článku zcela zbytečně aniž by bylo známo konečné stanovisko, vyvolal v mnohých 

z Vás zmatek, obavy a nejistotu, jak a za jakých podmínek bude zajištěna dopravní obslužnost 

mezi naší obcí a městem Liberec po 12. 12. 2021. 

Jednání, které proběhlo dne 20. 9. 2021 se společností KORID LK, spol.s r.o. o navrhované 

změně dopravní obslužnosti pro naši obec, neskončilo s žádným definitivním závěrem a celá 

záležitost byla posunuta k dalšímu jednání. 

12. 10. 2021  bude tato navržená změna a další varianty dopravní obslužnosti společně  

projednány se všemi zastupiteli obce a se zástupci společnosti KORID LK, spol.s r.o..  

13. 10. 2021 je svoláno mimořádném zasedání ZO, na němž bude přijato usnesení, tedy 

rozhodnutí zastupitelů obce, které bude určující pro další postup. Vzhledem k již dopředu  

jednohlasně zamítnutému návrhu změny dopravní obslužnosti zastupiteli obce, je zcela jasné, 

že bude nutné neprodleně po mimořádném zasedání zastupitelstva obce vstoupit do jednání se 

společností KORID LK, spol.s r.o.,  Krajským úřadem pro Liberecký kraj,  Dopravním 

podnikem města Liberec a Jablonec a se Statutárním městem Liberec a usilovat o zachování 

stávající dopravní obslužnosti naší obce. 

 

 

 

 

 

                                                                    Daniela Kysilková, starostka 

 

 

 

 

 

 

     Schwarzova 262,  463 03  Stráž nad Nisou 



 

 

 

   
 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

     

     

     

   

 
 
 
 
 
 

 


